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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Samenlevingszaken op donderdag 4 oktober 2018 (20.35-22.37 uur)  

 
Aanwezig: voorzitter de heer Abma, PvdA: mevrouw Ottens (vanaf 21.46 uur), mevrouw Van der 

Ven, VVD: mevrouw Kuipers-Jansma, mevrouw Zwanenburg,  CDA: de heer Blacquière, de heer 
Hoekstra (vanaf 21.46 uur), FNP: mevrouw Buikhuizen, mevrouw De Jong, GL: de heer Klinker, 

GBH: mevrouw Bijlsma, mevrouw Jakovljević, D66: de heer Sotthewes, CU: mevrouw De Heij, SP: 
mevrouw Van Ruth, HL: de heer Hartsuiker 
  
Verder aanwezig: wethouders de heer Broekhuizen en de heer Zoetendal 
 
Commissiegriffier: mevrouw Witzke 

 
Afwezig: mevrouw Van Dijk-Nijboer (GL), mevrouw De Jong (D66), mevrouw Van der Schaar (HL), 
de heer Ouahim (PvdA) 
 
1. Opening  
Voorzitter de heer Abma opent de vergadering. 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 13 september 2018 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van: 

 mevrouw De Heij vraagt naar de toezegging onder agendapunt 5 over de evaluatie van het 

jeugd- en alcoholbeleid. Wethouder Zoetendal wordt door de voorzitter gevraagd hier 
schriftelijk op terug te komen. 

 
3b. Toezeggingen / LTA 
Mevrouw Van de Ven ziet graag het werkbezoek aan Ambion/De Basis terugkomen op de LTA. De 
voorzitter meldt dat dit onderwerp er inmiddels op geplaatst is.  

 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
De heer Klinker vraagt naar aanleiding van de ingekomen brief van Unicef (17-09-2018) of er 
kinderen in Heerenveen op dit moment binnen de regeling van het Kinderpardon kunnen vallen. 
Ambtelijk wordt aangegeven dat er op dit moment in Heerenveen geen kinderen zijn die onder de 
regeling vallen. 

Wethouder Zoetendal meldt dat er een Fries actieplan Zorg voor jeugd 2018-2020 is 

opgesteld door 20 Friese gemeenten. Deze wordt ter kennisname aan de raad verstuurd. De gelden 
voor dit actieplan dienen nog beschikbaar gesteld te worden door de Rijksoverheid.  
Wethouder Zoetendal meldt dat er een brainstormsessie met Tûmba, COC en Caleidoscoop over 
de motie Regenbooggemeente, ook wordt met de doelgroep zelf gesproken over wensen. Begin 
december is waarschijnlijk alle benodigde informatie beschikbaar en in januari/februari legt het 
college een plan voor aan de raad.  
 

5. Rondvraag 
Er worden geen vragen gesteld. 
 
6. Kennissessie Wet maatschappelijke ondersteuning 
Na een korte inleiding door wethouder Zoetendal wordt een presentatie door enkele ambtenaren 
gegeven over de Wet maatschappelijk ondersteuning, de taken die de gemeente heeft en hoe deze 

taken ingevuld worden. Tot slot bespreken twee Meitinkers met de aanwezigen een casus uit de 
dagelijkse praktijk.  
 

7.  Caparis 
De commissie spreekt over de laatste ontwikkelingen bij Caparis die in het nieuws zijn geweest en 
het besluitvormingstraject dat nu ingezet gaat worden. Wethouder Broekhuizen maakt een tweede 
versie van de brief van het college uit december 2017. Het standpunt ui december 2017 is nog 

steeds het standpunt van het college. In deze nieuwe brief worden de huidige ontwikkelingen 
meegenomen en voor zover mogelijk ook de verschillende mogelijke scenario’s met bijbehorende 
kostenplaatjes. De brief wordt in november in de commissie besproken. Het doel is om in december 
besluitvorming over Caparis te laten plaatsvinden in alle betrokken gemeenteraden. Bij de 
voorgestelde besluitvorming wordt ook het advies gevoegd waar de werkgroep van 
gemeentesecretarissen op dit moment mee bezig is. 
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8. Houtrook 
Er wordt een gesprek gevoerd over (de gevolgen van) houtrook in de gemeente en de 

mogelijkheden die het college in de brief van 12 september jl. heeft aangegeven.  
De voorzitter concludeert dat er in de commissie zorgen zijn over houtrook en de gevolgen voor de 

luchtkwaliteit. Het college heeft weinig handhavingsmogelijkheden, maar de commissie roept het 
college op om meer aandacht aan goede voorlichting over houtrook te besteden. 
 
9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.37 uur. 


